

Date: 02/05/2023

التاريخ: 2023/05/02

السادة / سوق أبو ظبى للأوراق المالية

الموضوع: شركة الاتحاد للتأمين ش .م.ع استقالة السيد / رامز أبو زيد

تحبة طبية ويعد ،،،

بالاشارة إلى الموضوع أعلاه ، وعملاً بأحكام قرار مجلس إدارة هيئة الأوراق المالية والسالع رقم (3) لسنة 2000 في شأن النظام الخاص بالإفصاح والشفافية المادة رقم 6/36 ، وعليه نخطر كم بأن السيد / رامز أبو زيد قد تقدم باستقالته من مجلس الإدارة كي يتسنى له العمل كمستشار مجلس إدارة الشركة.

Dear Sirs.

With reference to the above subject and pursuant to the Authority's Board of Director's Decision No. (3) of 2000 Concerning the Regulation for Disclosure and Transparency Article 36/6, we hereby inform you that Mr. Ramez Abu Zaid has resigned from the Board in order to be able to serve the Company as an Advisor to the Board of Directors.

Subject: Union Insurance Company P.S.C Resignation of Mr. Ramez Abuzaid

M/S Abu Dhabi Securities Exchange

Best Regards ...

Abdel Mutaleb M Aljaede Chief Executive Officer

و تفضلوا يقبول الاحترام ،،،،،

عبد المطلب مصطفى الجعيدي الرئيس التنفيذي

Copy to\ Securities and Commodities Authority Copy to\ Insurance Authority.

نسخة للسادة / هيئة الأوراق المالية والسلع نسخة للسادة /هيئة التأمين

